

CIK-FIA PAYS TRIBUTE TO THOM MEIJLINK

7 Jan 2025



The FIA is deeply saddened by the death of Thomas J.J. Meijlink, who passed away on December 25, 2024 at the age of 88 in 's-Hertogenbosch (NED).

An aeronautical engineer and professor at the Eindhoven University of Technology, Thomas J. J. Meijlink has long been involved in Karting, holding various positions, such as member representing the ASN of the Netherlands (KNAF) on the FIA International Karting Commission, member of its Sporting Working Group, and steward in numerous FIA Karting Championship events.

A special award in recognition of his unwavering commitment to the sport of karting since 1980 was presented to him in 2016 by the International Karting Commission. During his last years of involvement in the sport, he had particularly supported the continuity and maintenance at European Championship level of the Superkart category (250cc karts raced on long circuits).

His engineering skills led him to work for Cooper and Koni (shock absorbers) at the start of his career. He was also chief engineer for Team Vialle, which fielded Renault Alpines in the European and Dutch Rallycross Championships in the late 1970s. He was himself a racing driver, loyal to the Renault and Alpine brands, and a great fan of historic cars, particularly Amilcar.

The CIK-FIA extends its most sincere condolences to his wife Marijke, who regularly accompanied him on karting competitions, and to his children and grandchildren.

LA CIK-FIA REND HOMMAGE À THOM MEIJLINK

La FIA est profondément attristée par le décès de Thomas J.J. Meijlink, survenu le 25 décembre 2024 à l'âge de 88 ans à 's-Hertogenbosch (NED).

Ingénieur aéronautique de formation, professeur à la Eindhoven University of Technology, Thomas Meijlink a longtemps œuvré pour le Karting, occupant diverses fonctions, telles que membre représentant l'ASN des Pays-Bas (KNAF) au sein de la Commission Internationale de Karting-FIA, membre de son Groupe de Travail Sportif, ou commissaire sportif sur de nombreuses épreuves de Championnats de Karting de la FIA.

Un prix spécial, en reconnaissance de son indéfectible engagement dans le sport Karting depuis 1980, lui a avait été décerné en 2016 par la Commission Internationale de Karting. Au cours de ses dernières années d'implication dans le sport, il avait particulièrement soutenu la continuité et le maintien à un niveau de Championnat d'Europe de la catégorie des Superkarts (Karts 250cc courant sur longs circuits).

Ses capacités d'ingénieur l'avaient amené à travailler pour Cooper et Koni (amortisseurs) au début de sa carrière. Il avait aussi été l'ingénieur en chef dans l'épopée du Team Vialle qui aligna des Renault Alpine dans les Championnats d'Europe et des Pays-Bas de Rallycross à la fin des années 1970. Il avait lui-même été pilote, fidèle aux marques Renault et Alpine, et était un grand amateur de voitures historiques, en particulier de la marque Amilcar.

A son épouse Marijke, qui l'accompagnait régulièrement sur les compétitions de Karting, à ses enfants et petits-enfants, la CIK-FIA adresse ses plus sincères condoléances.